

PWR Perio Powder

EN

REF AP-PM / AP-PN

INSTRUCTIONS FOR USE

PRODUCT DESCRIPTION

PWR Perio Prophylaxis Powder for supragingival and subgingival treatments.

Before using this product, please read the unit-specific operating instructions carefully and follow the recommendations contained therein. Please pay special attention to the safety precautions.

INDICATION FOR USE

Prophylaxis powder based on non-cariogenic glycine (approx. 25 μ). For the gentle removal of supragingival and subgingival plaque and discoloration on teeth by using a dental powder blasting unit, which is suitable for the application of abrasives with an average grain size between 10 μ and 80 μ .

OPERATION METHOD

1. Before opening the cap, shake the bottle up and down with hands for 3-5 times.
2. Open the cap and pour the appropriate amount of powder into the powder tank of the device according to the patient's oral condition, and then tighten the cap.
3. Activate the device and align the nozzle with patient's tooth surface to start scaling.

CONTRA-INDICATIONS

- Patients and users suffering from chronic bronchitis or asthma must not, under any circumstances, be treated or use an air polishing device. The jet of air and powder could cause respiratory difficulties.
- Do not use if the patient is glycine-sensitive.
- Patients who are suspected of being allergic to flavorings should not be treated with the powder.
- Note that powder is provided non-sterile. Please take this information into consideration when performing procedures. The powder should only be used for non-surgical procedures.
- The treatment of deep periodontal pockets can cause bacteraemia. Please apply appropriate restrictions for the treatment of risk patients:
 - Patients suffering from upper respiratory tract infections.
 - Pregnancy, breast feeding.
 - Patients under treatment (radiotherapy, chemotherapy, antibiotics).
 - Immune deficiency (neutropenia, agranulocytosis, diabetes, hemophilia).
- Mint flavor only: The flavors contained in the powder can lead, in specific cases, to allergic reactions. Patients who are suspected of being allergic to flavorings must not be treated with the powder.

RECOMMENDATIONS FOR THE TREATMENT

- Shake well before use.

WARNING AND PRECAUTIONS

- Do not swallow.
- Avoid contact with the eyes. In case of contact with the eyes, rinse with plenty of water.
- Patients and operators must wear safety goggles.
- The operator must wear a mask and gloves.
- Use a high-performance suction device.
- Apply Vaseline® on the patient's lips.
- Wash hands after use.

GENERAL INFORMATION

- Do not exceed the powder filling limit as indicated on the powder chamber.
- This powder is sugar free.
- If the bottle is left opened, there is a risk of agglomeration of the powder, that could block the device.

STORAGE AND SHELF LIFE

- The powder should not be stored near heat sources.
- Storage condition: 14°F to 86°F (-10°C to 30°C) and 10% to 70% relative humidity.
- Transport conditions: 14°F to 86°F (-10°C to 30°C) and 10% to 90% relative humidity.
- Do not use after expiration date.
- The powder should not remain more than 3 days inside the closed powder chamber.

INGREDIENTS:

Glycine, Amorphous silica.
Mint flavor only: Aroma

 **CAUTION.** Federal (USA) law restricts this device to sale by or on the order of a dentist.

LOT NUMBER AND EXPIRATION DATE:

Do not use after expiration date. The following numbers should be quoted in all correspondences:
Order number, LOT number on the bottle, expiration date.

Symbol	Definition
	Manufacturer
	Medical Device
	Catalog Reference
	LOT Number
	Expiry Date

Symbol	Definition
	Temperature Limitation
	Humidity Limitation
	Shake Before Use
	Caution
	Follow Instructions For Use



Manufactured for:
Hu-Friedy Mfg. Co., LLC
3232 N. Rockwell Street
Chicago, IL 60618 | USA
1-800-Hu-Friedy | HuFriedyGroup.com

 PRISMAN Inc.
1500 Broadway, Suite 1902 New York, NY 10036 | USA

Made in Germany
HFL-902 / REV 3 - 2411
Hu-Friedy® and HuFriedyGroup™ are trademarks of Hu-Friedy Mfg. Co., LLC, its affiliates or related companies, unless otherwise noted.
All other product and company names referenced are trademarks of their respective owner.
©2024 Hu-Friedy Mfg. Co., LLC. All rights reserved.



DESCRIPTION DU PRODUIT

PWR Perio Poudre Prophylactique pour les traitements supra-gingivaux et sous-gingivaux.

Avant d'utiliser ce produit, veuillez lire attentivement le mode d'emploi spécifique à l'appareil et suivre les recommandations qu'il contient. Veuillez accorder une attention particulière aux précautions de sécurité.

INDICATION D'UTILISATION

Poudre prophylactique à base de glycine non cariogène (environ 25 μ). Pour l'élimination en douceur de la plaque dentaire supra-gingivale et sous-gingivale et des colorations sur les dents à l'aide d'un appareil de sablage à poudre dentaire, adapté à l'application d'abrasifs d'une granulométrie moyenne comprise entre 10 μ et 80 μ .

MODE OPÉRATOIRE

1. Avant d'ouvrir le bouchon, agiter le flacon de haut en bas avec les mains pendant 3 à 5 fois.
2. Ouvrez le bouchon et versez la quantité de poudre appropriée dans le réservoir de poudre de l'appareil en fonction de l'état bucco-dentaire du patient, puis resserrez le bouchon.
3. Activer le dispositif et aligner la buse sur la surface de la dent du patient pour commencer le détartrage.

CONTRE-INDICATIONS

- Les patients et les utilisateurs souffrant de bronchite chronique ou d'asthme ne doivent en aucun cas être traités ou utiliser un appareil d'aéropolissage. Le jet d'air et de poudre pourrait provoquer des difficultés respiratoires.
- Ne pas utiliser en cas de sensibilité à la glycine.
- Les patients chez qui l'on soupçonne une allergie aux substances aromatiques ne doivent pas être traités avec la poudre.
- Notez que la poudre est fournie non stérile. Veuillez tenir compte de cette information lors de l'exécution des procédures. La poudre ne doit être utilisée que pour des procédures non chirurgicales.
- Le traitement des poches parodontales profondes peut provoquer une bactériémie. Veuillez appliquer les restrictions appropriées pour le traitement des patients à risque :
 - Patients souffrant d'infections des voies respiratoires supérieures.
 - Grossesse, allaitement
 - Patients sous traitement (radiothérapie, chimiothérapie, antibiotiques)
 - Déficit immunitaire (neutropénie, angranulocytose, diabète, hémophilie).
- Arôme menthe uniquement : Les arômes contenus dans la poudre peuvent entraîner, dans certains cas, des réactions allergiques. Les patients soupçonnés d'être allergiques aux arômes ne doivent pas être traités avec la poudre.

RECOMMANDATIONS POUR LE TRAITEMENT

- Bien agiter avant utilisation !

AVERTISSEMENT ET PRÉCAUTIONS

- Ne pas avaler.
- Éviter le contact avec les yeux. En cas de contact avec les yeux, rincer abondamment à l'eau.
- Les patients et les opérateurs doivent porter des lunettes de sécurité.
- L'opérateur doit porter un masque et des gants.
- Utiliser un dispositif d'aspiration performant.
- Appliquez de la Vaseline® sur les lèvres du patient.
- Se laver les mains après utilisation.

INFORMATIONS GÉNÉRALES

- Ne pas dépasser la limite de remplissage de poudre indiquée sur la chambre à poudre.
- Cette poudre ne contient pas de sucre.
- Si le flacon reste ouvert, il y a un risque d'agglomération de la poudre, qui pourrait bloquer le dispositif.

STOCKAGE ET DURÉE DE CONSERVATION

- La poudre ne doit pas être stockée à proximité de sources de chaleur.
- Conditions de stockage : 14°F à 86°F (-10°C à 30°C) et 10% à 70% d'humidité relative.
- Conditions de transport : 14°F à 86°F (-10°C à 30°C) et 10% à 90% d'humidité relative
- Ne pas utiliser après la date de péremption.
- La poudre ne doit pas rester plus de 3 jours dans la chambre à poudre fermée.

INGREDIENTS:

Glycine, Silice amorphe.

Saveur menthe uniquement : Arôme

 **Attention!** La loi fédérale (États-Unis) limite la vente de cet appareil à un dentiste ou à une personne mandatée par un dentiste.

LE NUMÉRO DE LOT ET LA DATE DE PÉREMPTION :

Ne pas utiliser après la date de péremption. Les numéros suivants doivent être mentionnés dans toute correspondance : Numéro de commande, numéro LOT sur le flacon, date de péremption.

Symboles	Définition
	Fabricante
	Dispositif médical
	Référence catalogue
	Numéro de lot
	Date d'expiration

Symboles	Définition
	Limitation de la température
	Limitation de l'humidité
	Agiter avant utilisation
	Attention !
	Suivre les instructions d'utilisation



Fabriqué pour :
Hu-Friedy Mfg. Co., LLC
3232 N. Rockwell Street
Chicago, IL 60618 | USA
1-800-Hu-Friedy | HuFriedyGroup.com

 **PRISMAN Inc.**
1500 Broadway, Suite 1902 New York, NY 10036 | USA

Fabriqué en Allemagne
HFL-902 / REV 3 - 2411

Tous les noms de société et de produit sont des marques de commerce de Hu-Friedy Mfg. Co., LLC, ses filiales ou ses sociétés apparentées, sauf mention contraire.
©2024 Hu-Friedy Mfg. Co., LLC. Tous droits réservés.

